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Inleiding 
Jaap Kuyper pleit in zijn brief voor een bos wat bos blijft. Hij is voor uitdunnen en tegen 
kroonkap. 
Hij pleit tegen subsidiering van onkosten die door houtoogst worden veroorzaakt  en 
verbied maatregelen die leiden tot verlies van bodemvruchtbaarheid. 
In Zeeland zijn bossen beperkt en om aan de doelstelling te voldoen die de Green Deal ons 
voorstaat staan we voor de uitdaging hoe we grond voor groen genereren om robuuste 
verbindingszones aan te leggen en door het versterken van houten landschapselementen 
het karakter van het landschap te behouden. 
In Zeeland zien we kwetsbare gebieden die ecologische waarde hebben, met name 
duingebied en veen-kleigebieden. Het Zeeuws Landschap heeft in het project “Zeeuwse 
Ankers” in een prachtig en treffend stuk beschreven hoe deze kwetsbare gebieden eruit 
had kunnen zien. Het is als een handreiking naar het toewerken van de gestelde doelen. 
De Zeeuwse realiteit is dat er veel boomkap is in Zeeland en jong bos. De bewoners uiten 
hun zorgen erover. Jaap Kuyper doet een oproep om naar bewoners hun zorg en oproep te 
luisteren. 

 

1. Heeft U kennis van de brief van Jaap Kuyper welke een reactie is op de 
bomenstrategie. 

 

2. Heeft u kennis van de bomenstrategie en hoe wordt dat voor Zeeland vertaald ?  

3. Is de visie op bomenkap ( kroonkap) bijgesteld om er de balans tussen volgroeide 
bomen en opschot/ jong gewas te bewerkstelligen? En tot welke concrete 
maatregelen leidt dat voor de komende jaren? 
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4. Wordt er gewerkt met oorspronkelijke beplanting om de biodiversiteit te 
verstevigen? 

 

5. Wordt de visie mbt het verstevigen van de houten landschapselementen door de 
provincie gedragen en hoe krijgt dat vorm? 

 

6. In het rapport Bomenstrategie wordt gesproken over het uitbreiden van grond voor 
bomen, vrij vertaald de grond voor groen strategie. Zijn hier in Zeeland ook plannen 
voor en in hoeverre heeft dat verbinding met de agroforestery, een vorm van kap? 

 

Brief 104 programmavoorstel programma natuur 
In de brief van de minister pleit zij voor de condities van stikstofgevoelige gebieden op 
orde te brengen om de ecosystemen te verbeteren wat leidt tot het behalen van de 
instandhoudingsdoelen uit de Europese vogel- en habitat richtlijn. 

 

 

1. Wat zijn de effecten van de tot nu toe genomen maatregelen om de ecosystemen in 

stikstofgevoelige gebieden te verbeteren?  

 

2. Hoeveel gebieden zijn dat in Zeeland en wat is dat procentueel gezien op het 
totaal aan natuurgebieden in Zeeland? 

 

3. Het is een ambitieus maar noodzakelijk plan waar tot 2030, dus 10 jaar voor wordt 

uitgetrokken. Wat is het concrete actieplan voor dit project? 
 

4. Ik lees dat een van de maatregelen zijn, verdienmodellen ontwikkelen voor natuur 

en landbouw, wordt hiermee de zg agroforestery bedoeld? 
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5. Wordt er voor het gezamenlijk ontwikkelen van nieuwe instrumenten het aan de 

vrijwilligheid van landbeheerders overgelaten om te komen tot een voor Zeeland 

gewenste en nodige “grond voor groen” plan? 

 

 


